



Xue Lang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Lang has been engaged in legal work since 2023, mainly practicing in private equity and venture capital, mergers and acquisitions, securities, capital markets, and corporate legal matters. Ms. Lang has provided legal services for investment and financing projects, equity incentive projects, and long-term legal advisory projects for multiple companies, accumulating rich practical experience.

EDUCATION

Ms. Lang received a Bachelor's degree in Law from Wuhan University in 2019 and a Master's degree in International Law from Wuhan University in 2022.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



郎雪

北京

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务

工作经历

郎雪律师从 2023 年起开始从事律师工作，主要执业领域为私募股权和风险投资、兼并和收购、证券资本市场、公司法律事务等业务。在执业过程中，郎雪律师曾为多家公司的投融资项目、股权激励项目、常年法律顾问项目提供法律服务，积累了丰富的实务经验。

教育背景

郎雪律师于 2019 年获武汉大学法学学士学位，后于 2022 年获武汉大学国际法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文